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Dagsorden  

Deltagere: Tove, Mette-Louise, Mogens, Troels, Carina, Lise, Iben og 
Anne 

Afbud: Martin og Kirsten 

Referent: Anne 

 

1. Godkendelse af dagsorden og underskrift af referat fra sidst 
Godkendt og underskrevet 
 

2. Ledelsen 
- Skolestarten har budt på både nye elever, men også et farvel til andre. Det samlede 

elevtal er endt på 135 elever, hvilket også forventes at blive tallet den 5. september, som 
tilskuddet beregnes ud fra.  
Der er fra formandens side et ønske om, at der for elever, der forlader skolen, kommer 
en officiel udmelding herom, således alle forældre bliver bekendt med, hvem der går i sit 
barns klasse. Carina vil sørge for at dette bliver skrevet ud.  

- Busruten er blevet revideret til skolestart. Dette har betydet, at alle elever nu har en lang 
og en kort rute. Det er primært elever fra Hadsund, der kommer senere hjem, hvilket er 
en stor forandring til, hvorledes det sædvanligvis har været.  
Der er kommet en del henvendelser fra forældre med bekymringer og utilfredshed 
omkring ændringer, men også forældre, der er meget glade for ændringerne. Carina 
orienterer om, at det bliver kommunikeret tydeligt ud, at der kontinuerligt vil blive 
arbejdet på at tilpasse ruterne, således alle bliver tilgodeset.  
Bestyrelsen kommer med forskellige forslag til, hvorledes dele af busruten kan 
indskrænkes, hvilket også begrundes i, hvilket serviceniveau vi kan tilbyde, til trods for, 
at vi tilbyder skolebus. Forslagene omhandler blandt andet færre opsamlingssteder, 
tilbud om buskort til NT busserne mv.  
Carina vil løbende melde ud, når der revideres.  

- Rengøringslørdagen er blevet evalueret på årets første lærermøde. Evalueringen 
omhandler blandt andet udfordringen med, at det ikke var muligt for lærerne at flytte 
møblerne tilbage inden sommerferien mv. Lærerne vil kigge ind i, hvordan de kan blive 
bedre til at hjælpe hinanden fremadrettet og bestyrelsen kigger ind i, hvordan det kan 
sikres, at klasseværelserne står klar.  

- Skoleopstartsfest / sommerfest? 
Carina orienterer om, at der har været en diskussion blandt lærere, pædagoger, TR og ledelsen 
om, hvorvidt der til denne fest er tale om, at det alene er lærerne der får tid/ressourcer til at 
deltage i denne fest.  
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Taler vi skoleopstartsfest eller sommerfest? Skoleopstartsfest er lig med mødepligt for både 
lærer og elever – sommerfest er lig med valgfrihed.  
Der drøftes mange for og imod, og der henstilles til, at der ved et af de kommende møder tages 
beslutning om, hvorvidt det skal være et arrangement med mødepligt eller ej.  
 

- Personaleorientering – Lukket punkt 
 

3. Børnehaven 
Alle er tilbage på fuld styrke, hvilket kan kan mærkes på både strukturen og roen i hverdagen. Der er 
ikke så mange børn og dermed ikke så mange timer/ressourcer til rådighed, hvilket blandt andet 
giver færre timer i Troldebo. Til trods herfor fungerer det ganske godt.  
 
Der arbejdes meget med at indhente støtte fra Randers Kommune i forhold til børn, der er udfordret.  
Fra bestyrelsesmedlemmer opfordres Iben til at minde Randers Kommune om, at der ikke må sættes 
skøn under regel i forbindelse med tildelingen af midler. Heller ikke, selvom barnet går i institution i 
en anden kommune en bopælskommune.  
 
Iben har besluttet at lave endnu et Babyhygge arrangement den 15. september, idet sidste 
arrangement var en succes.  
 

 
4. SFO 

Punktet udgår, da Kirsten er fraværende.  

 

 
5. Formanden 

Anne orienterer om, at der er kigget ind i det kommende bestyrelses/personale arrangement, 
men at dette endnu ikke er på plads endnu. Der indkommer flere forslag, som der blive 
arbejdet videre med.  

I forbindelse med orienteringen om ønske om forretningsorden og ny mødestruktur, oplyser 
Anne, at hun og Mette-Louise ikke har haft mulighed for at færdiggøre arbejdet. Dette vil 
ske i nærmeste fremtid.  

I forhold til ny mødestruktur, vil det fremadrettet blive meldt ud, hvornår det giver mening, 
at Iben og Kirsten deltager i bestyrelsesmøderne. Overvejelserne herom beror på 
ressourcetænkning, da begge i forvejen ligger mange timer i løbet af dagen.  

 
6. Bestyrelsens synlighed - herunder rep. til forældremøder 

Der pågår ved mødet en drøftelse af, hvorvidt det har en effekt, at bestyrelsen deltager ved 
forældremøder. Nogle har fået tilbagemelding på, at det ikke har en effekt. Det besluttes, at 
der fremadrettet alene er synlig deltagelse ved forældremøder i børnehaven og i 0.klasse.  
Som alternativ hertil, besluttes det, at de enkelte bestyrelsesmedlemmer præsenteres 
sammen med et skriv om, hvad bestyrelsen arbejder med.  
Formanden er tovholder på denne opgave.  
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7. Nyt fra udvalg 

Praktisk udvalg står for arbejdslørdag den 16. september. Troels er tovholder på alt vedr. 
arbejdsopgaver. Anne har køkkenet.  
 
I forhold til PR, har Carina fokus på hjemmesiden, hvor hun afsøger kvalificeret hjælp 
hertil. 
 

8. Evt. 
- Bestyrelseskursus den 5. oktober på Hvilsom Friskole. Carina har tilmeldt alle fra 

bestyrelsen.  

Kommende møder er fastsat til bestyrelsesmøde den 3. oktober, bestyrelseskursus den 5. oktober, 
bestyrelses/lærerarrangement den 16. november, bestyrelsesmøde den 5. december samt den 16. 
januar.  

 

 

 


